
Elnökségi határozatok  

2018. 
 
1/2018. Az elnökség elfogadta Rohringer István, a Standard Bizottság elnökének a beszámolóját. 

Szavazás: egyhangúlag elfogadva 
2/2018. Az elnökség meghallgatta és elfogadta Rohringer István Galamb- és kisállat magazin 

szerkesztőjének beszámolóját. Szavazás: egyhangúlag elfogadva 
3/2018. Az elnökség meghallgatta és elfogadja Rostás Gyula, a Szegedi magasszálló keringő 

Fajtaklub beszámolóját. Szavazás: egyhangúlag elfogadva 
4/2018. Az elnökség meghallgatta és elfogadta Rohringer István beszámolóját a V4 kiállításról. 

Szavazás: 1 tartózkodás mellett (Vonnák József) elfogadva 
5/2018. A V-61. Alba Regia Galamb- és Kisállattenyésztők Egyesülete levélben megfeddést kap, 

amiért a nemzeti kiállítás védettségi időpontját megszegték. Szavazás: 3 tartózkodás 
mellett (Vígh Attila, Polgár Béla, dr. Pintér József) elfogadva 

6/2018. Az elnökség felveszi tagjai sorába a C-35 „Aranybulla” Kisállattenyésztők Civil 
Társaságát. Szavazás: 6 tartózkodás mellett (Borbola László, Polgár Béla, Szigeti László, 
dr. Pintér József, Fackelmann János, Szieberth Mihály) elfogadva 

7/2018. Az elnökség tudomásul veszi a Hírős V-126. Kecskemét Galamb- és Kisállattenyésztő 
Egyesület megszűnését és felveszi tagjai sorába a C-126. Kecskeméti Galamb- és 
Kisállat Tenyésztők Civil Társaságát. Szavazás: 1 tartózkodás mellett (Polgár Béla) 
elfogadva 

8/2018. Az elnökség tudomásul veszi a V-113. Hajdúböszörményi Galamb- és Kisállattenyésztő 
Egyesület megszűnését és felveszi tagjai sorába a C-113. számú Hajdúböszörményi 
Galambtenyésztők Civil Társaságát. Szavazás: 1 tartózkodás mellett (Polgár Béla) 
elfogadva 

9/2018. Az elnökség európa plakett elismerésben részesíti a V-227. Abonyi, a V-250. 
Kerekegyházi és a V-62. Szarvasi egyesületet. Szavazás: egyhangúlag elfogadva 

10/2018. Az elnökség tudomásul veszi a B-19. Galamb- és Kisállattenyésztő Egyesület 
megszűnését és felveszi tagjai sorába a C-19. Kispesti Galamb- és Kisállattenyésztők 
Civil Társaságát. Szavazás: 1 tartózkodás mellett (Polgár Béla) elfogadva 

11/2018. Az elnökség tudomásul veszi a V-280. Martfűi Galamb- és Kisállattenyésztők 
Egyesületének megszűnését és felveszi tagjai sorába a C-280. Martfűi Galamb- és 
Kisállattenyésztők Civil Társaságát. Szavazás: 1 tartózkodás mellett (Polgár Béla) 
elfogadva 

12/2018. Az elnökség törli tagegyesületei sorából a V-111. sz. Magyar Galamb- és 
Kisállattenyésztők Egyesületét és felveszi tagjai sorába a C-111. Alpokaljai Galamb- és 
Kisállattenyésztők Társaságát. Szavazás: 1 tartózkodás mellett (Polgár Béla) elfogadva 

13/2018. Az elnökség törli tagegyesületei sorából a Fehérgyarmati Galamb- és Kisállattenyésztők 
V-209-es Egyesületét és felveszi tagjai sorába a Fehérgyarmati Galamb- és 
Kisállattenyésztők C-209-es Civil Társaságát. Szavazás: 1 tartózkodás mellett (Polgár 
Béla) elfogadva 



14/2018. Az elnökség tudomásul veszi a Csongrádi V-213. sz. Röp-, Dísz-, Haszongalamb 
Egyesület megszűnését és felveszi tagjai sorába a C-213. Csongrádi Galambtenyésztők 
Civil Társaságát. Szavazás: 1 tartózkodás mellett (Polgár Béla) elfogadva 

15/2018. Az elnökség hozzájárul, hogy a szolnoki keringő és a szolnoki bagdetta tenyésztők egy 
csoporthoz tartozzanak, a két fajtaklubot összevonja. A fajtaklub új neve Szolnoki 
fajtákat tenyésztők Fajtaklubja, ami a Díszgalamb Szakosztályhoz fog tartozni. 
Szavazás: egyhangúlag elfogadva 

16/2018. Az elnökség a 2017. évi munkaterv teljesítését elfogadta. Szavazás: egyhangúan 
elfogadva 

17/2018. Az elnökség döntése alapján a Fiatal Kiállítás megrendezésének időpontja 2018. 
november 17-18. A rendezés jogát pályázat útján hirdeti meg. Szavazás: 2 tartózkodás 
mellett (Fackelmann János, dr. Pintér József) elfogadva 

18/2018. Az elnökség a 2018. évi munkatervet megtárgyalta és elfogadásra javasolja a 
taggyűlésnek. Szavazás: egyhangúlag elfogadva 

19/2018. Az elnökség meghallgatta a 2018. évi mérleget és pénzügyi beszámolót és elfogadásra 
javasolja a taggyűlésnek. Szavazás: egyhangúan elfogadva 

20/2018. Az elnökség döntése értelmében a 2018. évi Európa Szövetségi Közgyűlésen a nyúl 
szekcióban Szigeti László képviseli a szövetséget. Szavazás: 4 tartózkodás mellett (dr. 
Pintér József, Vonnák József, Horváth Csaba, Szieberth Mihály) elfogadva 

21/2018. Az elnökség döntése értelmében a 2018. évi Európa Szövetségi Közgyűlésre Uhrner 
Antal, Rohringer István, dr. Pintér József, Vígh Attila utazik Dániába. Szavazás: 1 
tartózkodás mellett (dr. Pintér József) elfogadva 

22/2018. Az elnökség Knapcsek Lajost a szövetség Örökös Tiszteletbeli Tagjának választja meg. 
Szavazás: 2 tartózkodás mellett (Hrivnák Károly, Knapcsek Lajos) elfogadva 23/2018. 
Az elnökség Hrivnák Károlyt a szövetség Örökös Tiszteletbeli Tagjának választja meg. 
Szavazás: 2 tartózkodás mellett (Hrivnák Károly, Knapcsek Lajos) elfogadva 

24/2018. Az elnökség Boros Csabát nem választja meg Örökös Tiszteletbeli Tagnak. Szavazás: 
igen (megválasztaná): Kiss Gabriella, Seres Géza, Fackelmann János nem: Vémi Lajos, 
Szieberth Mihály, Horváth Csaba, dr. Pintér József, Zelenyánszki András, Vonnák József 
tartózkodik: Vígh Attila, Uhrner Antal, Knapcsek Lajos, Hrivnák Károly 

25/2018. Az elnökség EE plakett kitüntetésben részesíti: Csécsey Kálmánt, Futó Gábort, Gulyás 
Józsefet, Politzer Sándort, Seres Gézát, Váradi Józsefet és Végh Lajost. Díszoklevél 
kitüntetésben részesíti: Beke Zsigmondot, Bodor Lászlót, Deák Sándort (Abony), Deák 
Zsoltot, Dorka Sándort, Gáspár Istvánt, Hajducsek Jánost, Hervai Miklóst, Horváth 
Csabát (Nagyatád), Horváth Gábort (Tolna), Horváth Györgyöt (Szarvas), Judi Lajost, 
Keszeli Attilát, Kopcsek Lászlót, Kovács Attilát (Öttevény), Kovács Györgyöt, Kovács 
Miklóst (Hajdúnánás), Kovács Pált, Krupincza Istvánt, Molnár Sándort (Békéscsaba), dr. 
Posta Jánost, Putz Lászlót, Seres Tibort, Somlyai Gábort, Szieberth Mihályt, Valentin 
Gábort, Varga Andrást (Szeged), Virág Mihályt és Zelenyánszki Andrást. Szavazás: 
egyhangúan elfogadva 

26/2018. Az elnökség tudomásul veszi a Magyar Galamb- és Kisállattenyésztők V-38 számú 
Egyesületének megszűnését és felveszi tagjai sorába a Nyíregyházi Galamb és 
Kisállattenyésztők C-38-as Civil Társaságát. Szavazás: egyhangúan elfogadva 

27/2018. Az elnökség a Rendkívüli Taggyűlést 2018. május 27-én 10 órára hívja össze Gödöllőre 
a Magyar Kisállatfajták Napja rendezvény idején. Szavazás: 1 tartózkodás mellett 
(Bárány István) elfogadva 



28/2018. Az elnökség döntése szerinte a Dembinszky utca iroda bérleti jogát vissza kell mondani. 
Szavazás: 1 tartózkodás mellett (Berente József) elfogadva 

29/2018. Az elnökség döntése szerint 2018. május 26-án a B-15. Egyesület bemutatója, május 27-
én a Magyar Kisállatfajták Napja rendezvény lesz Gödöllőn megtartva. Szavazás: 
egyhangúlag elfogadva 

30/2018. Az elnökség megszünteti az Információs és Tájékoztatási Bizottságot. Szavazás: 
egyhangúlag elfogadva 

31/2018. Az elnökség megalakítja a Tájékoztatási és Szerkesztő Bizottságot. Szavazás: 
egyhangúlag elfogadva 

32/2018. Az elnökség a Tájékoztatási és Szerkesztő Bizottság elnökének Dankovics Róbertet 
jelöli meg. Szavazás: egyhangúlag elfogadva 

33/2018. Az elnökség meghatalmazza a szövetség elnökét, hogy Galamb és kisállat magazin 
szerkesztőjével szerződést kössön feladatai ellátására. Szavazás: egyhangúlag elfogadva 

34/2018. Az elnökség felhatalmazza a szövetség elnökét, hogy az újság (színes) legoptimálisabb 
előállítóját megtalálja. Szavazás: egyhangúlag elfogadva 

35/2018. Az elnökség elfogadja a Röpszabályzat 12. pontjának Bírálói tudnivalók módosítását. 
Szavazás: egyhangúlag elfogadva 

36/2018. Az elnökség előkészíti az alapszabály módosítást, melyben a Díszszárnyas és 
Prémesállat Szakosztályt különválasztja Díszbaromfi és Viziszárnyas Szakosztályra, 
Nyúl és Prémesállat Szakosztályra, valamint Díszmadár Szakosztályra. Szavazás: 
egyhangúlag elfogadva 

37/2018. A szövetség felveszi tagegyesületei sorába V-298-as számmal a Magyar Óriásnyúl-
tenyésztők Országos Egyesületét. Szavazás: egyhangúlag elfogadva 

38/2018. Az elnökség elkezdi kidolgozni a Törzskönyvező és Minősítő Bizottság tervezetét. 
Szavazás: 1 tartózkodás mellett (Szieberth Mihály) elfogadva 

39/2018. Az elnökség a Standard Bizottság személyi kérdéseiről a következő elnökségi ülésen fog 
dönteni. Szavazás: egyhangúlag elfogadva 

40/2018. Az elnökség visszavonta az EE Közgyűlés utazásáról szóló 20/2018 és a 21/2018. számú 
határozatokat. Szavazás: egyhangúlag elfogadva 

41/2018. Az elnökség döntése szerint a 2018. évi EE Közgyűlésre öt fő utazik: dr. Pintér József 
Zsolt, Rohringer István, Vígh Attila, Kanalas János és Klaus Andreas. Szavazás: 
egyhangúlag elfogadva 

42/2018. Az elnökség elfogadja az előző taggyűlésre készített 2018. március 2.-val elkészült 
2017. évi Terv-tény kimutatás és Bevétel-Költség terve 2018. évre (költségvetést) és 
javasolja a taggyűlés elé terjesztését. Szavazás: egyhangúan elfogadva 

43/2018. Az elnökség hozzájárul a taggyűlési anyag taggyűlés elé való terjesztéséhez, 
amennyiben az alábbiakat tartalmazza: meghívó, költségvetés, ócsai terület ismertetése. 
Szavazás: egyhangúan elfogadva 

44/2018. Az elnökség törli a szövetség tagegyesületei sorából a B-3. Óbudai Egyesületet. 
Szavazás: egyhangúan elfogadva 

45/2018. Az elnökség meghallgatta és elfogadja Vémi Lajos, a Röpgalamb Szakosztály elnökének 
a beszámolóját. Szavazás: egyhangúan elfogadva 

46/2018. Az elnökség elfogadja a Röpszabályzat 26. pontjának Óvás módosítását. Szavazás: 
egyhangúan elfogadva 

47/2018. Az elnökség meghallgatta és elfogadja dr. Berta Krisztián, a Nagytestű Alakgalamb 
Szakosztály elnökének beszámolóját. Szavazás: egyhangúan elfogadva 



48/2018. Az elnökség meghallgatta és elfogadja Bárány István, a Díszgalamb Szakosztály 
elnökének beszámolóját. Szavazás: egyhangúan elfogadva 

49/2018. Az elnökség meghallgatta és elfogadja Vígh Attila, a Díszszárnyas és Prémesállat 
Szakosztály elnökének beszámolóját. Szavazás: egyhangúan elfogadva 

50/2018. Az elnökség kijelöli az EE Kiállítás kontaktszemélyének Pölcz Évát (galamb), Klaus 
Andreast (nyúl) és Vígh Attilát (baromfi). Szavazás: egyhangúan elfogadva 

51/2018. Az elnökség megválasztja a Tájékoztatási és Szerkesztő Bizottság tagjának a négy 
szakosztályvezető, Kanalas Jánost, dr. Pintér József Zsoltot, Bagi Zoltánt és dr. Posta 
Jánost. Szavazás: 1 tartózkodás mellett (Bárány István) elfogadva 

52/2018. Az elnökség megbízza Kiss Gabriellát, hogy képviselje a szövetséget a társasház május 
23-i közgyűlésén. Szavazás: egyhangúan elfogadva 

53/2018. Jegyzőkönyvvezető: Pölcz Éva Hitelesítők: dr. Berta Krisztián, Kiss Gabriella 
(mindketten elvállalják a feladatot) Az elnökség mindhárom személyt egyhangúan 
elfogadja. 

54/2018 Az elnökség elfogadta az ülésen készült hangfelvételt. Szavazás: egyhangúan elfogadva 
55/2018. Az elnökség elfogadta a megváltozott napirendi pontokat az alábbiak szerint: 1. 

Beszámoló az EE Közgyűlésről 2. Magyar kisállatfajták standardjának helyzete az EE-
ben (helyzetértékelés Rohringer Istvánnal) 3. Standard Bizottság személyi kérdése 4. 
Nemzeti Kiállításokkal kapcsolatos teendők megbeszélése 5. Európa Szövetségi 
kiállítással kapcsolatos teendők megbeszélése 6. Fajtaklub beszámoló (Pergő Fajtaklub 
és Amerikai óriásposta Fajtaklub) 7. Ceglédi Egyesület 8. Magyar Baromfifajták 
Tenyésztőinek Fajtaklubja 9. Egyebek Szavazás: egyhangúan elfogadva 

56/2018. Az elnökség megszavazta, a Díszmadár Szakosztály létrehozását az EE-ben, az 
ügyintéző Srebro Miroslav. Szavazás: egyhangúan elfogadva 

57/2018 Az elnökség elfogadta az EE közgyűlésről a beszámolókat Szavazás: egyhangúan 
elfogadva 

58/2018 A gyűlés Rohringer István levelét nem fogadja el. Szavazás: egyhangúan nemmel 
szavazott az elnökség 

59/2018 Az elnökség Rohringer Istvánt visszahívja, hogy tegyen eleget elszámolási 
kötelezettségének. Szavazás: egyhangúan elfogadva 

60/2018 Az elnökség megszavazta, hogy a korábbi standard bizottság tagjai számoljanak el eddigi 
munkájukról. Szavazás: egy fő tartózkodás ellenében elfogadva (Kiss Gabriella 
tartózkodik) Szavazás: egyhangúan elfogadva 

61/2018 Új helyszín keresése az országos nemzeti kiállításra. Szavazás: egyhangúan elfogadva 
62/2018 A Nemzeti Fiatal Galamb és Kisállat Kiállítás rendezési jogát V-33 Galamb- és 

Kisállattenyésztők Egyesülete Szikszó kapta. Szavazás egyhangúan elfogadva 
63/2018 Euró számlanyitás a Szövetség részére Szavazás: egyhangúan elfogadva 
64/2018 Az Európai Kiállításra az állatszállítási díjat megszavazta az elnökség 2 Eurónak. 

Szavazás: egyhangúan elfogadva 
65/2018 . Magyar Röpgalamb Tenyésztők Ceglédi Egyesülete (2700 Ceglédi Határ út 9.; 

adószám: 18298163-1-15) felvételt nyert a Szövetségbe V298-as besorolást kapják. 
Szavazás: egyhangúan elfogadva 

66/2018 Az elnökség hozzájárul a Magyar Baromfifajták Tenyésztőinek FK megalakulásához és 
ahhoz, hogy Vígh Attila a FK létrejöttének szervezését ellássa. Szavazás: egyhangúan 
elfogadva 



67/2018. Jegyzőkönyvvezető: Pölcz Éva Hitelesítők: Berente József és Bárány István (mindketten 
elvállalják a feladatot) Az elnökség mindhárom személyt egyhangúan elfogadta. 

68/2018 Az ülésen hangfelvétel készül Szavazás: egyhangúan elfogadva 
69/2018 Az elnökség elfogadta a megváltozott napirendi pontokat az alábbiak szerint: 1) Etikai 

Bizottság 2) Standard Bizottság személyi kérdések 3) Fajtaklub támogatások 
megbeszélése, beadott pályázatok elbírálása 4) Gazdasági kérdések • féléves 
helyzetértékelés • Ad-Hoc Bizottság jelentésének megtárgyalása • gyűrű, börze, 
magazin, szakkönyvek gazdasági szemszögből való megközelítés 5) Elnökségi 
ülés időpontja 6) Egyebek Szavazás: egyhangúan elfogadva 

70/2018 Futó Gábor ügyét az Etikai Bizottság vizsgálja. Szavazás: egyhangúan elfogadva 
71/2018 Az elnökség Futó Gábort Etikai Bizottsági mandátumát felfüggeszti. Szavazás: 

egyhangúan elfogadva 
72/2018 Ezzel kapcsolatban az elnökség indítson eljárást. Az Etikai Bizottság elnöke tartson 

beszámolót a soron következő ülésen. Szavazás: egyhangúan elfogadva 
73/2018 Standard Bizottság állandó tagja legyen Klaus Andreas Szavazás: egyhangúan elfogadva 
74/2018 Standard Bizottság állandó tagja legyen dr. Posta János Szavazás: egyhangúan elfogadva 
75/ 2018 Standard Bizottság állandó tagja legyen Cséplő Árpás Szavazás: egyhangúan elfogadva 
76/2018 Az elnökség elfogadta a Fajtaklub pályázatokat és a rájuk szánt összegeket Szavazás: 

egyhangúan elfogadva 
77/2018: Az Ad-Hoc Bizottság által nevesített szabálytalanságok miatt megnevezett személyeket 

egy elnökségi ülésre meg kell hívni és lehetőséget kell adni számukra, hogy 
elszámoljanak és tisztázhassák magukat az ellenük felhozottakat. Szavazás: egy 
tartózkodás mellett elfogadta. (tartózkodott Kiss Gabriella) 

78/2018 Következő évre Vémi Lajos egyéni vállalkozótól 200 000 darab gyűrűt rendelünk 15 
Ft/db áron, ez 3 000 000 Ft. Utána 25 Ft/db áron havi egyszeri rendeléssel. Szavazás: 
egyhangúan elfogadva 

79/2018 Gyűrűk árainak csökkentése Egyesületi rendelés esetén, MGKSZ tagoknak a 7-16 mm-ig 
55 Ft/db, 17-28 mm-ig 75 Ft/db. Csoportos megrendelés esetén MGKSZ tagoknak 7-16 
mm-ig 65 Ft/db, 17-28mm-ig 80 Ft/db. MGKSZ-en kívülieknek 7-16 mm-ig 115 Ft/db, 
17-28 mm-ig 135 Ft/db. Pótrendelés esetén MGKSZ tagoknak 7-16 mm-ig 80 Ft/db, 17-
28 mm-ig 120 Ft/db. MGKSZ-en kívülieknek 7-16 mm-ig 135 Ft/db, 17-28 mm-ig 165 
Ft/db. Röpgalambászok számára 65 Ft/db, ha MGKSZ tag. Ha nem, akkor 115 Ft/db. 
Díszmadártenyésztők részére, ha MGKSZ tag, akkor 65 Ft/db, nem tag számára 95 
Ft/db. Az egyedi jelzésű gyűrűk tagoknak 95 Ft/db, nem tagoknak 115 Ft/db. Szavazás: 
egyhangúan elfogadva 

80/2018 A magazin éves előfizetése marad 7 000 Ft Szavazás: egyhangúan elfogadva 
81/2018 Az elnökség hozzájárul, hogy a megmaradt szakkönyveket és újságokat hirdessük és 

értékesítsük Szavazás: egyhangúan elfogadva. 
82/2018 Az elnökség hozzájárul, hogy minden második ülés szombaton legyen. Szavazás: 

egyhangúan elfogadva 
83/2018 Jegyzőkönyvvezető: Pölcz Éva Hitelesítők: dr. Berta Krisztián és Srebro Miroslav 

(mindketten elvállalják a feladatot) Szavazás: az elnökség mindhárom személyt 
egyhangúan elfogadta. 

84/2018 Az ülésről hangfelvétel készül Szavazás: ellenszavazat és tartózkodás nélkül egyhangúan 
elfogadta az elnökség. 



85/2018 Az elnökség elfogadta a módosult napirendi pontokat: 1. Alföldi Buga FK 2.
 Uhrner Antal kérése 3. Magyar Nyúltenyésztők Országos Egyesülete tagegyesületi 
kérelme 4. Dabasi galamblopások 5. Nemzeti galambkiállítások szervező 
bizottsága 6. Ad- Hock bizottsági beszámoló ismételt megtárgyalása 7. Egyebek 
Szavazás: Egyhangúan elfogadva 

86/2018 Az Elnökség egyhangúan elfogadta a Magyar Nyúltenyésztők Országos Egyesület 
tagegyesületi kérelmét, melyet V.299 számon jegyezünk be. 

87/2018 A jelenlegi Elnökség az előző elnökségi határozatot törölni,mely szerint csak a nyomozás 
végén fizet kártalanítást a Dabason ellopott galambok után. Szavazás: Az Elnökség 
egyhangúan elfogadta 

88/2018 Kiállítási szabályzatban meghatározott 5000 forint kifizetését megszavazta a károsultnak. 
Szavazás: Az Elnökség egyhangúan elfogadta a javaslatot 

89/2018 az elnökség Kanalas Jánost elfogadta a Nemzeti Fiatal Galambkiállítás szervező 
bizottság tagjának Szavazás: egyhangúan elfogadva 

90/2018 az elnökség Vémi Lajost elfogadta a Nemzeti Fiatal Galambkiállítás szervező bizottság 
tagjának Szavazás: egyhangúan elfogadva 

91/2018 az elnökség Facsar Imrét elfogadta a Nemzeti Fiatal Galambkiállítás szervező bizottság 
tagjának Szavazás: egyhangúan elfogadva 

92/2018 az elnökség Seres Gézát elfogadta a Nemzeti Fiatal Galambkiállítás szervező bizottság 
tagjának Szavazás: egyhangúan elfogadva 

93/2018 az elnökség Mészáros Istvánt elfogadta a Nemzeti Fiatal Galambkiállítás szervező 
bizottság tagjának Szavazás: egyhangúan elfogadva 

94/2018 az elnökség megszavazta, hogy a C3-as Egyesületnél lévő MGKSZ tulajdonát képező 
nyúlketreceket vissza kell szállítaniuk az MGKSZ raktárába. Szavazás: egyhangúan 
elfogadva 

95/2018 az elnökség megszavazta, hogy minden Szakosztálynak legyen alszámlája, Szavazás:az 
elnökség egyhangúan elfogadta 

96/2018 Az elnökség elfogadta az Ad-Hoc Bizottság jelentését Szavazás:az elnökség egy 
tartózkodás ellenében elfogadja (tartózkodott Kiss Gabriella) ( 

97/2018 Az elnökség megszavazta, hogy a tagok számára elérhetővé teszik az Ad-Hoc Bizottság 
jelentését kizárólag belső használatra. Szavazás:Az elnökség egy tartózkodás ellenében 
elfogadja (tartózkodott Kiss Gabriella) 

98/2018 Az elnökség a következő érintetteket nevezte meg, akiket felszólít írásbeli illetve szóbeli 
válaszra az Ad-Hoc Bizottság jelentése kapcsán • Uhrner Antal • Kiss Gabriella •
 Szabó Anita • Hajducsek János • Rohringer István Szavazás:az elnökség egy 
tartózkodás ellenében elfogadja (tartózkodott Kiss Gabriella) 

99/2018 az elnökség megszavazta, hogy az elnökség tagjainak a választ ki kell postázni,. Ez egy 
napirendi pont lesz az októberi elnökségi ülésen. Szavazás:az elnökség egy tartózkodás 
ellenében elfogadja (tartózkodott Kiss Gabriella) 

100/2018 az elnökség megszavazta Hajducsek János felfüggesztését tisztsége alól Szavazás: az 
elnökség egyhangúan elfogadta 

101/2018 az elnökség megszavazta, hogy a Magyar Nyúltenyésztők Országos Egyesület 
törzskönyvezését átveszi az MGKSZ Szavazás: Az elnökség egyhangúan elfogadta 

102/2018 Hitelesítőknek az elnökség megválasztja dr. Berta Krisztián és Srebro Miroslav 
tenyésztőtársakat illetve jegyzőkönyv vezetőnek Rinyu Nikolettát. Mindhárom személyt 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadja az Elnökség. 



103/2018 Az elnökségi ülésen hangfelvétel készül, melyet ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
elfogadott az Elnökség. 

104/2018 Módosított napirendi pontok: 1. Kiss Gabriella, korábbi gazdasági alelnök 
lemondása, ennek körülményei és következményei 2. EE Nemzetközi Bíráló 
továbbképzés beszámoló, Kanalas János, Vígh Attila, Klaus Andreas (5-5 perc) 3. Az 
augusztusi és szeptemberi börze gazdasági értékelése 4. Monori börze új helyszíne 5.
 E-mail-es szavazás 6. Etikai Bizottság etikai vizsgálata Futó Gáborral szemben 7.
 Rövid összefoglaló a Nemzeti kiállításokkal kapcsolatosan (Szikszó, Hungexpo) 8.
 A Parókás Fajtaklub és a Díszposta Fajtaklub fellebbezése Fajta Klubtámogatással 
kapcsolatban 9. Bírálók átsorolása 10. 32/2004. (IV. 19.) OGY határozat 11.
 Egyebek Az Elnökség ellenszavat és tartózkodás nélkül elfogadja a módosított 
napirendi pontokat. 

105/2018 Az elnökség egyhangúan elfogadta a Pölcz Évát a Szövetség megbízott gazdasági 
alelnökének, szavazati joga nincsen, mint gazdasági alelnök. Megbízása 2019. áprilisi 
taggyűlésig szól 

106/2018 Az elnökség egyhangúan elfogadta, hogy a decemberi Taggyűlés Jelölő Bizottságot 
állítson fel. 

107/2018 Az elnökség egyhangúan elfogadta EE Nemzetközi Bíráló továbbképzés beszámolókat. 
108/2018 Az elnökség egyhangúan elfogadta, hogy EE rendezvényeire delegálni csak a Szövetség 

tudomásával lehetséges. 
109/2018 Az E-mailes szavazás értelmében az elnökség tagjai egyhangúan elfogadták, hogy az 

MGKSZ átvállalja a művelésből való kivonás 2,7 millió költségét. Jelen elnökségi ülés 
egyhangúan megerősítni ezt a döntését. 

110/2018 Az elnökség egyhangúan elfogadta, hogy két elnökségi ülés között E-mailen keresztül is 
lehessen szavazni, kizárólag az mgksz.info@gmail.com e-mailcímen. 

111/2018 Az elnökség egyhangúan elfogadta, hogy az e-mailes szavazás addig él, míg egy tag 
nem vétózza meg. 

112/2018 Az elnökség egyhangúan elfogadta az Etikai Bizottság vizsgálat eredményét, mely 
szerint F.G. etikai vétséget követett el. Ezzel felmentve az Etikai Bizottságot a további 
vizsgálat alól. 

113/2018 Az elnökség egyhangúan elfogadta, Nemzeti Kiállításunk 2018.12.06-09-ig a Hungexpo 
B pavilonjában kerüljön megrendezésre 

114/2018Az elnökség egyhangúan elfogadta, hogy dr. Pintér József Zsolt felmondhassa a dabasi 
„Obo” Aréna bérlését. 

115/2018 Az elnökség egyhangúan elfogadta Rinyu Nikolettát, mint kapcsolattartót a Szövetség 
és a Hungexpo között. 

116/2018 Az elnökség egyhangúan elfogadta a Nemzeti Kiállítás szervező stáb tagjait. 
117/2018 Dr. Pintér József Zsolt javasolja, hogy a belépők ára 1 000 Ft/fő, 14 év alattiak számára 

ingyenes legyen. Az elnökség egyhangúan elfogadta. 
118/2018 Dr. Pintér József Zsolt javasolja, hogy a 2 napos belépő ára legyen 1 500 Ft. Az 

elnökség egyhangúan elfogadta. 
119/2018 Dr. Pintér József Zsolt javasolja, hogy a kiállítói belépő plusz kötelező katalógus ára 2 

500 Ft legyen és ne legyen regisztrációs díj Az elnökség egyhangúan elfogadta. 
120/2018 Dr. Pintér József Zsolt javasolja, hogy a katalógus ára legyen 1 500 Ft Az elnökség 

egyhangúan elfogadta. 



121/2018 Dr. Pintér József Zsolt javasolja, hogy a bent a kiállítással egy időben ne legyen börze, 
kizárólag az épületen kívül. Az elnökség egyhangúan elfogadta. 

122/2018 Dr. Pintér József Zsolt javasolja, hogy a kiállított állatokat el lehet adni, és elvihetőek 
lesznek a kiállító ketrecből. Kizárólag a nevezésen feltűntetett összeggel és egyedek Az 
elnökség egyhangúan elfogadta. 

123/2018 Kanalas János javasolja, hogy egyedenként nevezésen feltűntetett összegből 10 % 
kezelési költségek kérjünk el a kiállítótól. Illetve rajtunk keresztül lehessen az állatokat 
megvásárolni és az engedélyünkkel lehet kivinni az épületből. Az elnökség egyhangúan 
elfogadta. 

124/2018 Dr. Pintér József Zsolt javasolja, hogy új logót tervezzünk a Szövetség részére, melyet 
Rinyu Nikoletta fog kivitelezni. Javasolja, hogy a régi logónk legyen jogfolytonos. Az 
elnökség egyhangúan elfogadta. 

125/2018 Kanalas János: Javasolja, hogy Facebook-on is hirdessük a Nemzeti Kiállítást, hiszen 
így több emberhez el jut az információ. Az elnökség egyhangúan elfogadta. 

126/2018 Az elnökség egyhangúan elfogadja a Parókás Fajtaklub és a Díszposta Fajtaklub 
fellebbezése Fajta Klubtámogatással kapcsolatban. Mind két fajtaklub számára 40.000 
forintot megítél. 

127/2018 Kanalas János Kiskunfélegyházi Keringő Fajtaklub nevében is fellebbez Fajta 
Klubtámogatással kapcsolatban. Az elnökség egyhangúan elfogadja a Kiskunfélegyházi 
Keringő Fajtaklub fellebbezését Fajta Klubtámogatással kapcsolatban és 40 000 Ft 
támogatást megítél. 

128/ 2018 Kanalas János javaslatára Dobstadt János bírálót átsorolja az Elnökség A kategóriás 
bírálók közé. Az elnökség (dr. Pintér József Zsolt, Bárány István tartózkodásával) 
elfogadta 

129/ 2018 Kanalas János javaslatára Novák Sándor bírálót átsorolja az Elnökség A kategóriás 
bírálók közé. Az elnökség (dr. Pintér József Zsolt, dr. Berta Krisztián, Pákozdi László 
tartózkodásával) elfogadta 

130/ 2018 Kanalas János javaslatára Rácz Imre bírálót átsorolja az Elnökség A kategóriás bírálók 
közé. Az elnökség egyhangúan elfogadta. 

131/2018 dr. Posta János javaslatára az MGKSZ tenyésztői igénylés esetén önálló fajtaként 
felveszi fajtajegyzékébe a 4/2007. (I. 18.) FVM–KvVM együttes rendeletben és a 
32/2004. (IV. 19.) OGY határozatban felsorolt kisállatfajtákat, amennyiben azok leírása 
eleget tesz az EE előírásainak. Az elnökség egyhangúan elfogadta. 

132/2018 Dr. Pintér József Zsolt javaslatára az MGKSZ 32/2004. (IV. 19.) OGY határozatot 
alapul veszi és kiegészíti. Az elnökség egyhangúan elfogadta. 

 


